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Zápis ze zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 
ze dne 7. dubna 2020 (proběhlo v online prostředí zoom.us) 

 
 

Přítomní senátoři (9): 
BcA. Stanislav Čaban, doc. Mgr. Igor Dostálek, Martin Modrý, MgA. Šimon Peták, prof. PhDr. Miroslav 
Plešák, doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., Mgr. Petr Svozílek, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., doc. 
MgA. Michal Zetel, Ph.D., 
 
Omluveni: (0) 
 
Nepřítomni: (0)  
 
Hosté (3): doc. Mgr. Petr Francán (děkan DF), MgA. Ondřej Vodička (tajemník DF), Matyáš Hauser 
(pověřený zapisovatel). 
 
Program:  
Zahájení 
Předsedkyně AS DF Petra Vodičková přivítala přítomné senátory a hosty. Konstatovala, že zasedání 
AS DF bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a prohlásila senát za usnášeníschopný.  
 
Sezení bylo z důvodů bezpečnostních opatření pandemie COVID–19 uspořádáno přes webové rozhraní 
„zoom.us“. Předsedkyně seznámila senátory s touto platformou, jejím používáním i možnostmi 
hlasování skrz tuto platformu a vyzvala je k souhlasu s pořízením video záznamu celé schůze. Senátoři 
vyjádřili svůj souhlas veřejným hlasováním skrz tuto platformu, a to vizuálně i verbálně. Předsedkyně 
dále oznámila, že zasedání AS DF je přístupné veřejnosti a představila program zasedání, který vzali 
senátoři na vědomí. 
 

1. Schvalování Návrhu rozpočtu Divadelní fakulty JAMU na rok 2020. 
2. Různé. 

 
Předsedkyně vyzvala přítomné, zdali chtějí doplnit body dnešního programu. O. Vodička požádal 
senátory, zda by mohli stanovit termín příštího zasedání, kde by byly projednány a schváleny Výroční 
zprávy DF JAMU o hospodaření a o činnosti za rok 2019. Předsedkyně vyzvala přítomné, aby byl tento 
termín stanoven na konci jednání. 
 
Ve 13:15 se k zasedání připojil děkan DF P. Francán. 
 
1. Schvalování Návrhu rozpočtu Divadelní fakulty JAMU na rok 2020 
Děkan DF – P. Francán představil přítomným senátorům základní informace o situaci kolem rozpočtu 
DF v kontextu událostí posledních dnů. Sdělil, že v současné situaci by neměl být rozpočet JAMU na 
tento rok, nijak narušen. Více změn a s nimi především spojené škrty se očekávají především 
v následujícím roce, kdy budou pravděpodobně pocítěny ztráty kvůli pandemii COVID-19.  
O. Vodička představil senátu Návrh rozpočtu DF pro rok 2020 včetně všech změn oproti letům 
předchozím a seznámil senátory se základními informacemi o rozpočtu. Informoval také, že tento Návrh 
rozpočtu Divadelní fakulty vychází z rozpočtu JAMU na rok 2020, který byl schválen na zasedání AS 
JAMU dne 6. března 2020.  
 
Během představování návrhu vznikla největší diskuze kolem indikátorů RUV a RIV. O. Vodička 
připomněl, že se jedná o nástroje, které slouží k posuzování uměleckých výkonů (RUV) a umělecké 
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vědecké práce (RIV). P. Francán se vyjádřil, že celý systém, do kterého spadají všechny vysoké 
umělecké školy, moc nefunguje. Nehledě na podíl jednotlivých fakult JAMU jsou čísla RUV i RIV 
vnímána celkově za obě fakulty JAMU. Celá tato problematika je velmi složitá a AS DF se shodl, že by 
se touto problematikou mohl na některém ze svých budoucích zasedání zaobírat detailněji.   
 
Tajemník shrnul představený návrh rozpočtu a konstatoval, že jej nepovažuje za ideální, ale v rámci 
možností vhodně rozdělený. Připomněl, že všichni senátoři měli již předem k dispozici dílčí tabulky 
s detailním plánem rozpočtu, kde byly k dispozici veškeré položky podrobně vypsané. Následovala 
rozprava nad Návrhem rozpočtu DF pro rok 2020. 
  
Byla otevřena otázka využívání rekonstruovaného prostoru na ulici Bayerova, který využíval Ateliér 
Scénografie. P. Francán se vyjádřil, že tyto prostory bohužel nikdy nebyly zkolaudovány jako výukové 
a oficiálně se jedná o skladové prostory. Současná rekonstrukce byla vedena tak, aby zde vznikla 
pracovní dílna a ateliér. V rámci již zahájených přípravných prací na plánované rekonstrukci Astorky se 
plánuje v VII. patře vybudovat ateliér, který by byl přizpůsoben i pro teoretické hodiny a přednášky. 
Pronajatý byt v ulici Orlí je zatím stále v pronájmu školy, avšak je finančně velmi náročný a jeho budoucí 
využití je třeba dobře zvážit a projednat. 
 
Bohatě byla diskutována otázka zakoupené licence Office 365, kterou už od loňského roku zakoupila 
JAMU pro zaměstnance i studenty – tedy pro celou Akademickou obec JAMU. Vedení DF informovalo 
senátory, že během následujícího týdne by již konečně mělo dojít k umožnění využívání ze strany OVIS 
JAMU. Na základě této diskuze přijal AS DF následující stanovisko. 
 

AS DF JAMU apeluje na příslušná pracoviště rektorátu JAMU ve věci co nejrychlejšího 
zpřístupnění Akademické obci již zakoupených licencí ke kancelářskému softwaru Office 365. 

Zvláště v době distanční výuky je práce na písemných domácích úkolech realizovaných na 
prověřeném a legálně licencovaném softwaru klíčovou ve věci sdílení a kompatibility. 

 
I. Dostálek poděkoval za zřízení sociálního stipendia a dotázal se na podrobnosti. Tajemník konstatoval, 
že stipendijní fond (z nějž je sociální stipendium financováno) je vytvářen z poplatků studentů JAMU za 
překročení délky studia. Tyto prostředky jsou vždy rozděleny mezi fakulty a rektorát s jistou finanční 
rezervou. 
 
Předsedkyně AS vyzvala přítomné senátory k hlasování o Návrhu rozpočtu DF JAMU pro rok 2020. 
 

Hlasování 
Výsledky veřejného hlasování o schválení Návrhu rozpočtu DF JAMU pro rok 2020. 

ANO 9 hlasů, NE 0 hlasů. 
 

AS DF schválil Návrh rozpočtu DF JAMU na rok 2020. 
 

2. Různé 
Předsedkyně vyzvala přítomné senátory, aby se vyjádřili k navrhovanému termínu dalšího zasedání, 
které by se mělo uskutečnit 28. dubna od 11:00 hod. Návrh byl všemi senátory přijat. 
 
P. Vodičková připomněla, že musel být termín konání „děkanských voleb“ vzhledem k pandemii Covid-
19 přesunut, o čemž byla Akademická obec informována e-mailem i na sociálních sítích DF. 
 
L. Rieger informoval senátory o vysílání inscenace Komedie o umučení na stanici TV Noe. Tajemník 
doplnil, že toto vysílání by mělo být zviditelněno i na sociálních sítích DF. I. Dostálek dále informoval 
senátory o vysílání inscenace Létající dítě na webové stránce Mall TV.  



 

 

e-mail: senatdf@jamu.cz | http://difa.jamu.cz/fakulta/organy-fakulty/akademicky-senat/ 
 

3 

AS DF si plně uvědomuje složitou situaci, která vznikla rozšířením viru Covid 19 na území ČR. V této 
souvislosti oceňuje pochopení a nasazení studentů a pedagogů Divadelní fakulty, kteří dokázali 
navzdory tomu udržet různými technickými prostředky výuku, vzájemnou komunikaci a solidaritu 
v nesnadných podmínkách. 
Zvláštního ocenění si zasluhuje videonahrávka písně „Heal the World" ze dne 31. 3. 2020, která měla 
v podání pěveckého sboru studentů DF zahajovat zrušený ročník festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER. 
Pedagog Petr Svozílek a student Jan Šmach provedli husarský kousek, když dokázali z individuálních 
karanténních partů našich i „erasmovských“ studentů, roztroušených po různých místech republiky a 
Evropy, sestavit sugestivní virtuální sbor. Nahrávka i nadšené ohlasy zahraničních vysokých 
uměleckých škol jsou k dispozici na facebooku a na youtube. 
 
 
Zasedání bylo ukončeno. Další zasedání AS DF proběhne 28. dubna 2020 v 11:00hod v online 
prostředí zoom.us (https://cesnet.zoom.us/j/97179181371). 
 
 
 
 
 

Zápis vypracoval 7. dubna 2020 M. Hauser 
 Verifikovala P. Vodičková 

 
 
 
 

Přílohy: 
1. Schválený Návrh rozpočtu Divadelní fakulty JAMU na rok 2020. 
2. Oznámení Akademické obci DF JAMU o změně termínu konání představení programu 

kandidáta na děkana. 
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OZNÁMENÍ AKADEMICKÉ OBCI  

Divadelní fakulty Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

Funkční období děkana DF JAMU končí dnem 15. října 2020. 

Akademický senát DF JAMU proto  

podle § 27 odst. 1 písm. g) Zákona č.111/1998 Sb., o vysokých školách, 

oznamuje 

 

V souvislosti s aktuální situací kolem pandemie Covid-19 proběhne veřejné zasedání 
Akademického senátu DF JAMU dne 2. června 2020 ve 13:30hod v místnosti č. 104 
(Mozartova), kde kandidát – doc. Mgr. Petr Francán – představí svůj program.  

Tímto zveme celou akademickou obec DF včetně zaměstnanců, aby se zasedání zúčastnili, 

kde bude i patřičný prostor pro vaše dotazy a diskusi. 

 
 

 

V Brně dne 6. dubna 2020 

 

 
 

MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D. 
předsedkyně AS DF JAMU 

 


